



Certificate of Conformity

Certificat de conformité

Certification Number/ Numéro de Certification : 6200B- SAILOR250 Certificate Number/ Numéro de Certificat : 1-04249
Issued to/ Délivré a : Thrane & Thrane A/S Lundtoftegaardsvej 93 D, Lyngby, Denmark, DK-2800
Model Name/ Modèle : TT-3050A
Type of Equipment/ Genre de matériel : Mobile Earth Station
Specifications/ Spécification : RSS-170 Issue 2
Test Laboratory/ Laboratoire d'essai : Nemko Kjeller, Instituttveien 6, P.O.Box 96, NO-2027 Kjeller Norway T +47 64 84 57 00 F +47 64 84 57 05 www.nemko.com
Laboratory number/ Numéro de laboratoire : 2040D
Antenna Information/ Renseignements sur l'antenne : Internal

Table with 3 columns: Frequency/Fréquences (MHz), Power/Puissance (Watts), Emission Designation/Genre d'émission. Rows include frequency ranges like 1626.5 - 1660.5 and power values like 2.40, with emission designations such as 48K0D1W and 204KD1W.

Certification of equipment means only that the equipment has met the requirements of the above-noted specification. Licence applications, where applicable to use certified equipment, are acted on accordingly by the Industry Canada issuing office and will depend on the existing radio environment, service and location of operation.

La certification du matériel signifie seulement que le matériel a satisfait aux exigences de la norme indiquée ci-dessus. Les demandes de licences nécessaires pour l'utilisation du matériel certifié sont traitées en conséquence par le bureau de délivrance d'Industrie Canada et dépendent des conditions radio ambiantes, du service et de l'emplacement d'exploitation.

I hereby attest that the subject equipment was tested and found in compliance with the above-noted specification.

J'atteste, par la présente, que le matériel a fait l'objet d'essai et a été jugé conforme à la spécification ci-dessus.

Kevin Ma
Technical Assessor
Nemko Canada

Date: 25 July/juillet 2012

Nemko Canada Inc, 303 River Road, Ottawa, Ontario, K1V 1H2, Canada
Tel: (613) 737 9680, Fax (613) 737 9691

